
 
Z á p i s 

z jednání kolegia rektora konaného dne 1. 11. 2017 
 

Přítomni: prof. Medek, doc. Fajnor, doc. Francán, prof. Kovalčuk, MgA. Lobpreis, Mgr. 
Mareček, prof. Petráš,  MgA. Petr, JUDr. Valová, Ing. Vondráčková, MgA. Vodička, 
Mgr. Svobodová 
Omluveni: prof. Cejpek 
 
1. Informace rektora: 
 Dne 23. 10. byl zvolen AS JAMU nový rektor s nástupem do 1. 2. 2018 – prof. 

Petr Oslzlý.  
 Financování VVŠ – rektor informoval o financování VVŠ vzhledem k novému 

systému alokací po segmentech VVŠ pro výkonovou část financování. 
 OP3V – ve středu 25. 10. se uskutečnilo setkání realizačních týmů projektu 

OP3V se zástupci z MŠMT. 
 CRP – podepsáno a odesláno. 
 ČD – brožura zařízena i diplom hotové, scénář byl odeslán na fakulty, 

v pondělí 6. 11. proběhne v 10 hod. generální zkouška.  
 Vizuál – schůzka pracovní skupiny JAMU se zástupci společnosti NMD 

proběhla ve středu 25. 10. v DnO. 
 Web – dodavatelské firmě běží penále, probíhají pracovní schůzky, do nové 

pracovní skupiny byl z DIFA navržen proděkan pro studium doc. Ing. David 
Strnad, z HF proděkan pro vědu a výzkum Mgr. Petr Lyko, Ph.D. 

 Taláry a řetězy – v současnosti není dostatek talárů a límců pro celoškolské 
akce, proto je v řešení došití dalších talárů a výroba řetězů pro fakulty 
asociující stávající límce, ale z jiného materiálu (asi kov), protože kožené límce 
již není možno nechat nikým vyrobit. Proto je otázkou technologie, kterou se 
límce budou vyrábět (na starosti pror. Fajnor), fakulty si vyberou osobnosti na 
portréty. Nutné doplnit řetězy pro proděkany a 7 ks talárů.  

 DZS – projekt Study in Czech, fakultám k uvážení, zda se do projektu zapojí. 
Rektor doporučuje i přesto, že reálně provozovatelný je z cizojazyčných, 
akreditovaných studijních programů jen DSP.  

2. Informace kvestorky: 
 OP3V – očekává se vyhlášení nového OP3V – podpora rozvoje studijního 

prostředí na VŠ – schůzka se bude konat 3. 11. v 10 hod. u kvestorky za účasti 
fakult, PK a TIO.  

 Karta Multisport – sportujeme s JAMU, zvažuje se množnost využít nabídky 
zaměstnaneckého benefitu firmou MultiSport Brno.  

3. Věda a výzkum – pror. Kovalčuk navrhl přesunout výstavu z DnO, která tam bude 
do konce roku do Moravské zemské knihovny a dále vytvořit na některé z fakult 
„síň slávy“.  

4. Vnější vztahy – Mgr. Mareček medializoval volby rektora a ČD.  



5. DIFA – děkan informoval o premiéře hry Woodstock v DnO a o programu k výročí 
17. listopadu., kdy v 16 hod. začne program na Náměstí Svobody – studentské 
spolky společně se studenty JAMU. 

6. Mgr. David Lobpreis informoval o veletrhu Gaudeamus, který probíhá v Brně od 
31. 10. do 3. 11. 2017. 

  
 
 
 
 

Příští kolegium rektora se koná v pondělí 20. 11. 2017 v 10:30 hod. v pracovně rektora. 
 

 

Zapsala: Dozbabová                                          Verifikoval: prof. Medek 


